

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6579492

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	EPIONTIS GMBH	06/03/2020
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	PRECISION FOR MEDICINE GMBH	
Street Address:	BARBARA-MCCLINTOCK-STRASSE 6	
City:	BERLIN	
State/Country:	GERMANY	
Postal Code:	12489	
PROPERTY NUMBERS Total: 19		
Property Type	Number	
Application Number:	16484246	
Application Number:	11713579	
Application Number:	15661585	
Application Number:	15752048	
Application Number:	15752060	
Application Number:	15752072	
Application Number:	15526632	
Application Number:	16379260	
Application Number:	16758131	
Application Number:	16758896	
Application Number:	16758992	
Application Number:	16758082	
Application Number:	16762534	
Patent Number:	10273545	
Patent Number:	10590475	
Patent Number:	10208346	
Patent Number:	10894984	
Patent Number:	10781492	
Patent Number:	10876163	

CORRESPONDENCE DATA**Fax Number:**

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 2155683100
Email: intlpatents@bakerlaw.com
Correspondent Name: BAKER & HOSTETLER
Address Line 1: 2929 ARCH STREET
Address Line 2: CIRA CENTRE, 12TH FLOOR
Address Line 4: PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19104

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	101391.000001
NAME OF SUBMITTER:	JOSEPH LUCCI
SIGNATURE:	/Joseph Lucci/
DATE SIGNED:	03/02/2021

Total Attachments: 4

source=200603 Amended articles of association (Epiontis to PMG GmbH) 4846-4115-2990 v.1#page1.tif
source=200603 Amended articles of association (Epiontis to PMG GmbH) 4846-4115-2990 v.1#page2.tif
source=200603 Amended articles of association (Epiontis to PMG GmbH) 4846-4115-2990 v.1#page3.tif
source=200603 Amended articles of association (Epiontis to PMG GmbH) 4846-4115-2990 v.1#page4.tif

URNr./ deed no. W 1402 /2020

vom 3. Juni 2020

Epiontis GmbH, Gvg. (mk/ba)

**Bescheinigung nach § 54 Abs. 1
Satz 2 GmbHG**

**Certification according to section.
54 para. 1 sentence 2 GmbHG**

Aufgrund § 54 Abs. 1 Satz 2 des Gesetzes betreffend die Gesellschaften mit beschränkter Haftung (GmbHG) bescheinige ich hiermit, dass der nachstehend aufgeführte Wortlaut den Gesellschaftsvertrag der Gesellschaft in Firma

Pursuant to section 54 para. 1 sentence 2 German act on limited liabilities companies (*GmbHG*) I certify that the following specified wording is reproducing the articles of association of the company

Epiontis GmbH

**künftig / in future: Precision for Medicine GmbH
mit dem Sitz in Berlin / with legal seat in Berlin**


wiedergibt, wie er sich nach dem Beschluss über die Änderung des Gesellschaftsvertrags gemäß meiner Urkunde vom 3. Juni 2020, URNr. W 1401 /2020, darstellt und dass die geänderten Bestimmungen mit dem Beschluss über die Gesellschaftsvertragsänderung und die unveränderten Bestimmungen mit dem zuletzt zum Handelsregister eingereichten vollständigen Wortlaut des Gesellschaftsvertrages übereinstimmen.

as a result of the amendment of articles of association by my notarial deed dated 3. June 2020, deed number W 1401 /2020 Furthermore I certify that the amended provisions conform to the resolution regarding the change of articles of association and the unmodified provisions conform to the latest articles of association as filed with the commercial register.

München, den 3. Juni 2020

Munich, this 3 June 2020




Dr. Simon Weiler,
Notar / Notary

12U4E

**PATENT
REEL: 056065 FRAME: 0609**

Satzung der Precision for Medicine GmbH	Articles of Association of Precision for Medicine GmbH
1. Firma und Sitz	1. Business Name and Registered Office
1.1 Die Firma der Gesellschaft lautet Precision for Medicine GmbH.	1.1 The corporate name of the Company is Precision for Medicine GmbH.
1.2 Sitz der Gesellschaft ist Berlin.	1.2 The registered office of the Company is at Berlin.
2. Dauer der Gesellschaft, Geschäftsjahr	2. Duration, Business Year
2.1 Die Dauer der Gesellschaft ist unbestimmt.	2.1 The Company is set up for unlimited time.
2.2 Das Geschäftsjahr der Gesellschaft ist das Kalenderjahr.	2.2 The business year of the Company is the calendar year.
3. Gegenstand des Unternehmens	3. Purpose of the Company
3.1 Gegenstand des Unternehmens ist die Nutzung molekularbiologischer Parameter, insbesondere auch der DNA-Methylierung und anderer epigenetischer Parameter zur Entwicklung präziser molekularbiologischer Verfahren zur Analyse von Zellen.	3.1 Use of molecular biological parameters, in particular, DNA methylation and other epigenetic parameters for the development of precise molecular biological processes for the analysis of cells.
3.2 Die Gesellschaft ist auch berechtigt, sich an gleichen oder ähnlichen Unternehmen zu beteiligen, solche zu erwerben, zu gründen oder in sonstiger Weise zu übernehmen, Zweigniederlassungen zu errichten sowie alle Geschäfte zu betreiben, die geeignet sind, den Gesellschaftszweck zu fördern.	3.2 The Company is also entitled to invest in, acquire, establish or in any other fashion take over similar or identical companies, to set-up branch offices as well as to conduct any business which is suitable to support the purpose of the Company.
4. Stammkapital	4. Share Capital
Das Stammkapital der Gesellschaft beträgt EUR 300.000 (in Worten: Euro dreihunderttausend).	The share capital of the Company amounts to EUR 300,000 (in words: Euro three hundred thousand).
5. Geschäftsführung	5. Managing Directors
5.1 Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer, die von der Gesellschafterversammlung bestellt und abberufen werden.	5.1 The Company has one or more managing directors who are appointed and dismissed by the shareholders' assembly.

5.2	Die Geschäftsführer sind an Gesetz und Gesellschaftsvertrag sowie die Beschlüsse der Gesellschafterversammlung gebunden. Sie haben die Gesellschaft mit der Sorgfalt eines ordentlichen Kaufmanns zu führen.	5.2	The rights and duties of the managing directors arise from the governing law and the resolutions of the shareholders' assembly. They have to run the Company in the ordinary course of business.
6.	Vertretung	6.	Power of Representation
6.1	Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt dieser die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinsam oder durch einen Geschäftsführer in Gemeinschaft mit einem Prokuristen vertreten.	6.1	If only one managing director is appointed, he acts individually on behalf of the Company. If several managing directors are appointed, either two managing directors or one managing director jointly with a registered signatory (" <i>Prokurist</i> ") are entitled to act on behalf of the Company.
6.2	Die Gesellschafterversammlung kann einem oder mehreren Geschäftsführern Befreiung von den Beschränkungen des § 181 BGB erteilen. Ebenso kann einem oder mehreren Geschäftsführern Einzelvertretungsbefugnis auch dann erteilt werden, wenn mehrere Geschäftsführer bestellt sind.	6.2	The shareholders' assembly may release single managing directors generally or for an individual case from the restrictions of Sect. 181 of the German Civil Code, so that they are authorized to act on behalf of the Company in legal transactions with themselves in person or with themselves as representatives of a third party. The assembly may also assign individual power of attorney to one, several or all of the managing directors.
6.3	Vorstehende Regelungen gelten im Falle der Liquidation der Gesellschaft entsprechend für die Liquidatoren.	6.3	The preceding provisions shall apply accordingly in the case of liquidation of the company for the liquidators.
7.	Bekanntmachungen	7.	Publications
	Die Bekanntmachungen der Gesellschaft erfolgen nur im Bundesanzeiger.		Announcements of the Company are published in the Federal Gazette only.
8.	Wettbewerbsverbot	8.	Release of the Duties of Non-competition
	Die Gesellschafter sind von jedwedem Wettbewerbsverbot befreit und schulden hierfür keine Vergütung.		The shareholders are released of the legal duty not to compete with the Company. They owe no compensation.

9. Salvatorische Klausel

9.1 Sollten Bestimmungen dieser Satzung ganz oder teilweise unwirksam oder undurchführbar sein oder werden, so bleibt die Gültigkeit der übrigen Bestimmungen hiervon unberührt. Das gleiche gilt, falls sich herausstellt, dass die Satzung eine Regelungslücke enthält. Anstelle der unwirksamen Bestimmungen ist eine wirksame Bestimmung zu vereinbaren, die dem von den Gesellschaftern Gewollten am nächsten kommt; gleiches gilt im Fall einer Lücke.

9.2 Der deutsche Text hat Vorrang. Der englische Text ist nicht Teil der Urkunde und nur eine unverbindliche Übersetzung.

9. Severability

9.1 If a provision of these Articles of Association should be or become ineffective or impracticable, the remaining provisions shall stay effective. The same applies to eventual gaps of these Articles. All parties shall be bound to replace the ineffective or impracticable provision by such an effective one, by which the economic purpose intended with the ineffective or impracticable provision can be reached as far as possible in a permitted way.

9.2 The German text prevails. The English text is not part of this deed and only a non-binding convenience translation.
